
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Tore H. Vikeby [mailto:vikeby@online.no]  
Sendt: 1. april 2013 11:20 
Til: Postmottak MD 
Emne: Hån vindkraftverk 
 
Hei 
Vi er bosatt i Marker kommune. Vi bor slik til at vi vil komme til å se 
eventuelle vindkraftverk som måtte komme nord for E-18 i Hån. Vi er i vår egen 
kommune midt i en tilsvarende prosess med eventuell oppføring av inntil 27 
vindkraftverk. Dersom prosjektene både i Hån og Marker blir gjennomført vil vi ha 
utsikt til i alt 35 vindkraftverk. 
 
Min kone har tinitus og er som følge av det meget følsom for lavfrekvent støy.  
Ved å bygge slike høye vindkraftverk så vil vi kunne få transport (gjennom 
luften) av lavfrekvent støy over store avstander. Vi er bosatt på vestsiden av 
Rødnessjøen. Som kjent flytter lyd seg langt. Spesielt over åpent vann. Dersom 
det skulle vise seg at vi ved gitte vindretninger skulle komme til å høre den 
nevnte lavfrekvente støyen, så må vi se oss om etter et annet sted og bo. 
 
Vi er meget bekymret for at verdien på vår bolig kan bli forringet som følge av 
en slik utbygning. Etter hva vi forstår så er det ikke noe forskning som viser 
hva som skjer med verdien på boliger i slike utbygningsområder. 
 
Området som er tiltenkt utbygging her kalles her hos oss for "kjølen".  Dette 
fordi det er en sammenhengende åsrygg som deler Marker og Årjäng.  Åsryggen har i 
utgangspuntet en høyde på noe over 200 meter. Å plassere vindkraftverk med en 
høyde på inntil 200 meter på toppen av denne åsryggen synes vi blir litt "mye". 
Vi mener at dette blir en visuell forurensning som går på livskvaliteten løs. 
 
Vi er sterkt kritiske til utbygging av Hån vindkraftpark. 
 
Takk for oppmerksomheten. 
 
Mvh 
Heidi og Tore H. Vikeby 
Ørje 
Tlf. +47 465 40 507 
 


